
 

Referat fra Afd. Bestyrelsesmødet den 13/6 2022 

Tilstede: Annie Birch, Heidi Andersen, Elin Højmose, Emma Jensen 

Dagsorden: 

1. Evaluering 

2. Værkstedet 14A 

3. Økonomi 

4. Nyt fra Administrationen 

5. Henvendelser fra beboere 

6. Arrangementer 

7. Eventuelt/ næste møde 

1: Bestyrelsen har været på Markvandring med driftafdelingen. Beboere som ønsker 
et referat herfra kan kontakte undertegnede. Der har været kaffe i hyggelokalet 
hvor vi har hygget os med kaffe og kage men vi holder pause her i sommer. 

2: Der blev skrevet på tavlen at der manglede bits til boremaskinen. Disse har Heidi 
nu købt så det er en god ide at skrive der når der mangler noget. 

3: God økonomi. 

4: Vi har fået datoen for vores afdelingsmøde og det bliver den 13/9 så det er vi 
begyndt på planlægningen af. 

5: Ingen henvendelser. 

6: Vi afholder picnic ved den lille dam den 16/7 og uddeler indbydelse sidst i juni. 

7: Der har været problemer med affaldssortering så vi har sat opslag op og håber så 
på at det bliver bedre. 

Næste møde bliver den 22/8 2022 

Referat Annie Birch      

   



 

90110 Afdeling Aaparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 13/6 2022 
 
Administrationen har modtaget referatet den 15/6 2022 
Administrationen har gennemgået referatet den 22/6 2022 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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